
                                                                    

 

Minnesanteckningar 

medlemsmöte GWCS Distrikt 

Skåne 2025-02-22 

 Degeberga Stugby kl. 13.00 

 

 

1. Mötet öppnas av Do Caj Lindblom kl. 13:00 

2. Dagordningen godkännes 

3. Föregående minnesanteckningar möte november 2024(finns på hemsidan) 

Godkändes 

4. Nya styrelsen enligt konstituerande mötet 250219 

Lästes upp av DO Caj och godkändes 

5. Godkännande för korttagning (hemsidan) 

Ok 

6. Ekonomiläget, Carita redovisar ekonomiska läget! 

Det finns 56 253,92:- på klubbkontot. 

7. Danmarksrundan? När skall vi göra denna? Vilken månad? 

Det diskuterades om en tredagars resa med två övernattningar i juli då ingen 

närvarande planerade på att åka på någon internationell träff under den tiden.  

Kanske ihop med någon träff som anordnas av Danmarks klubb? Det spånas vidare.                                                                

8. Information från huvudstyrelsen. Motioner senast 1/3-2025  

Har fortfarande ingen representant i Huvudstyrelsen. 

Med samtal mellan Stefan Hjärten och Caj så tror Stefan att han kan skriva ihop en 

motion om att Nationella träffens datum ska kunna ändras, för i så fall kan vi i Skåne 

anorna den Nationella träffen i Degeberga 2026 när vi brukar anordna våran mini 

träff helgen efter midsommar. 

Vi behöver allas hjälp då! 

Degeberga är bokat redan för den träffen. 

9. Miniträffen Degeberga planering 

Träffmanualen ska användas och den har blivit riktigt bra.  

Carita har skrivit ihop en prislista och lite information till tidningen Klimpens nästa 

nummer. 

10. Långfärdstrofén! 

Namnet HERRFALLET skall köras in 2025! 

11. Medlemsantalet 

Är 105st i dagsläget i vårt distrikt. 

12. Valberedningen saknar 1 person.  

Valberedningen saknar fortfarande 1 person. 

 

 



13. Information om nya klädkollektionen 

Caj visar upp nya profilvaror som han tagit fram under sin resa till Thailand. 

Det är en Keps, T-tröja, Buff, Sydda märken att fästa på jackan. Caj hade med sig 

till försäljning efter mötet. Går att göra efter beställningar om det finns stort intresse 

för något speciellt. 

Fick frågan om det går att beställa klistermärken, Caj ska kolla upp det med sin 

kontakt. 

14. Info om månadsmöteslotteriet! 

På Årsstämman 2026 dras vinnaren! 

-Vinsten är att få träffavgiften betald till Nationella träffen 2026. 

15. Övriga frågor från mötesdeltagarna! 

Ex Do Jimmi Tingstedt kom på mötet men vi var inte förberedda med avtacknings 

present så det hölls ett kort tacktal samt en lovan att riktig avtackning sker på nästa 

möte och Jimmi Tackade för det.  

 

Ronnebybrunn hade hört av sig till Caj och erbjudit att vi gärna får hålla träffar där. 

Både mini träffar och varför inte den Internationella träffen 2027? 

Kom in spontana kommentarer om att det ligger alldeles förnärma i tid med tanke på 

att vi anordnar den Nationella 2026. 

16. Nytt datum för månadsmöte Margretetorps gästis! 

Margratetorp var för dyrt för en timmes möte så vi letar efter en annan lokal att ha 

nästa månadsmöte på. 

Uppdaterad information kommer ut på sedvanliga sätt. 

17. Mötet avslutas!  

Mötet avslutas av Caj 13:45 

 

 

 

 

Nu bjuds det på kaffe och fika! 

 

 

 

 

Vid pennan 

Catarina Stenborg 


